
Sunnfjord Kajakklubb  

Referat frå årsmøte 2016 

Møtet vart halde på Førde Bowling tysdag 8. mars kl. 18:30 
 
22 frammøtte. 20 medlemar med røysterett  
 
Sakliste: 
 
Sak 1. Godkjenning av innkalling og sakliste 
Ingen merknad 
 
Sak 2. Val av møteleiar 
Framlegg på Randi Erdal, som vart vald. 
 
Sak 3. Val av to til å skriva under møteboka saman med møteleiar 
Til å skrive under protokollen vart desse vald: Ingvald Kvåle og  Odd Arne 
Kjøsnes, i tillegg til Randi Erdal 
 
Sak 4. Årsmelding 
Endringar i årsmelding: 

 Legge til at det har vore trening i basseng kvar 2. laurdag 
 
Med denne endringa vart årsmeldinga godkjent. 
 
Sak 5. Rekneskap 
Endringar i rekneskapen: 

 Det er gjort ei feilføring på utgifter til Kajakk på om lag 15.000 

 Feilføringa på Kajakk skal liknast ut mot utgifter til Kurs som vert 
auka tilsvarande. 

 
Med desse merknadane vart rekneskapen godkjent 
 
Sak 6. Budsjett 
Budsjettet vart godkjent slik det låg føre. 
 



 
Sak 7. Innkomne saker 

1. Auke i kontingenten 
Framlegg om å auke kontingenten frå kr. 250,00 til kr. 300,00 pr. år 
for vaksne, og at kontingenten for juniorar vert halden uendra på kr. 
200,00 pr. år. 
 
Vedteke  med 20 av 20 med røysterett 
 

2. Auke i leige av lagringsplass for kajakk 
Framlegg om å auke leige av kajakkplass i naustet frå kr. 300,00 til 
kr. 500,00 for halvåret. 
 
Vedteke med 15 mot 5 stemmer 

 
Sak 8. Arbeidsplan (orienteringssak) 
Øyvind Korsøen orienterte om arbeidsplanen etter at årsmøtet formelt 
var over. 
 
Sak 9. Val 
Valnemda (Per Tore Meier og Petter Erik Leirhaug) hadde framlegg om 
følgjande: 
 
Styreleiar: Øyvind Korsøen (ikkje på val)  
Kasserer:  Rune Berge (ikkje på val) 
Styremedlemar:  

Else Slettehaug (vald for 2 år) 
Guttorm Kleppe (vald for 2 år) 
Jan Midtbø (vald for 2 år) 
Brit Siv Fimland (vald for 2 år) 
Randi Erdal (vald for eit år) 

 
Varamedlemar (vald for eit år): 
  Petter Erik Leirhaug 
  Hege Kristiansen 
 
Valnemd for 2017: Per Tore Meier og Ingvald Kvåle 
 



Revisor: Einar Paulsen og Ole John Østenstad 
 
 
Framlegget vart einstemmig vedteke. 
 
 

 

Svein Arne Skuggen Hoff 
Referent 
 
 
Underskrift av protokollen 
 
 
Vi stadfester med dette at referatet er i tråd med det som skjedde på 
årsmøtet 
 
 
 
_______________ __________________  ________________ 
Ingvald Kvåle  Odd Arne Kjøsnes  Randi Erdal 
 
 


